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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Αθήνα, 01/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

          

ΘΕΜΑ: «Αναζητείται ο ακριβής αριθμός των εισερχόμενων παράνομα 

μεταναστών» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Καθημερινά τα Μ.Μ.Ε αλλά και οπτικοακουστικό υλικό κατοίκων που 

διαβιούν σε ακριτικές περιοχές και νησιά της χώρας απεικονίζουν 

εκατοντάδες μετανάστες να εισέρχονται ανενόχλητοι στην ελληνική 

επικράτεια.   

 

Συγχρόνως, τόσο η ίδια η Κυβέρνηση προβαίνει σε ανακατασκευές των 

υπάρχοντων ΚΥΤ και διαφόρων δομών, με σκοπό να αυξήσουν τις θέσεις 

των φιλοξενούμενων, ενώ οι κάτοικοι των περιοχών που ευρίσκονται 

πλησίον αυτών μετά λύπης τους, παρατηρούν ότι τα χωριά τους και ο 

τόπος τους εγκαταλείπονται στην τύχη τους, δεχόμενα επιδρομές από τους 

παράνομους μετανάστες που κυκλοφορούν ελεύθεροι. 

 

Η Κυβέρνηση ωστόσο, μέσω του Υπουργείου και των αναρτημένων 

πινάκων στην σχετική ιστοσελίδα διαρκώς ενημερώνει τον ελληνικό λαό, 

ότι:  α) οι μεταναστευτικές ροές έχουν μειωθεί, β) οι διαδικασίες 

ταυτοποίησης και ασύλου διενεργούνται τάχιστα, γ) οι μη δικαιούχοι 

επιστρέφονται στις χώρες προέλευσης  και δ) η χώρα μας συνεργάζεται 

άρτια με τα άλλα ευρωπαϊκά κράτη για ποσοστιαία διανομή των 

φιλοξενούμενων. 
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8677

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/9/2021



2 
 

Για όλα τα ανωτέρω κάθε απάντηση του Υπουργείου αρκείται στην τυπική 

παραπομπή στους αναρτημένους πίνακες, οι οποίοι δεν αντικατοπτρίζουν 

πλήρως την πραγματικότητα, όπως έχω επισημάνει και στην υπ’ αριθμ. 

πρωτ.   6761/22-05-2021   Ερώτηση μου προς το Υπουργείο. 

 

Παράλληλα δε, νομοθετεί, μετατρέποντας τις δομές φιλοξενίας και τα 

ΚΥΤ σε κανονικές πολιτείες που θα έχουν πλήρεις εγκαταστάσεις και 

υποδομές (επιχειρήσεις και μαγαζιά). 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός των παράνομων μεταναστών που 

ευρίσκονται στην Ελλάδα και φιλοξενείται σε ΚΥΤ μέχρι σήμερα; 

2) Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός των παράνομων μεταναστών που 

φιλοξενείται σε διάφορα ξενοδοχεία μέσω του προγράμματος 

‘HELIOS’ ή μέσω άλλων στεγαστικών προγραμμάτων,  όπως τα 

προγράμματα ‘ESTIA’  και ‘FILOXENIA’;  

3) Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός αιτήσεων ασύλου και πόσες από 

αυτές τις αιτήσεις έχουν εγκριθεί από τις αρμόδιες ελληνικές αρχές;                      

4)  Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός αιτήσεων διεθνούς προστασίας και 

πόσες εξ αυτών έχουν εγκριθεί από τις αρμόδιες ελληνικές αρχές; 

5) Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός ταυτοποίησης των παράνομα 

εισερχόμενων μεταναστών και ποιο είναι το ποσοστό επιτυχούς 

ταυτοποίησης από τον συνολικό αριθμό  ερευνών; 

6) Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός επαπροώθησης παράνομων 

μεταναστών μέχρι σήμερα; 

 

 

                                       Ο ερωτών Βουλευτής 

   Αντώνιος Μυλωνάκης 

 

 




